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1 KIB változások 

• Az Anyagtechnológiai Tanszéket ezentúl Renkó József képviseli a Kari Informatikai 

Bizottságban. 

• A bizottsági ülések mostantól 10:15-től kezdődnek. 

2 Tanszékvezetői reflexiók a Moodle-re és a tanszéki weboldalakra 

• A Moodle alapvetően semleges fogadtatást kapott, de nem voltak komoly kritikák. Ennek 

megfelelően a rendszert puhán vezetjük be, senkinek nem lesz kötelező a használata. 

• A weboldalakkal kapcsolatban a biztonságra és a láthatóságra (keresőkben) hangsúlyt kell 

fektetni. 

• A weboldalakon a kompetenciákat elsősorban a szakmával közölni, így a tudás mellett, az 

műszer- és eszközpark megjelentethető. Részleteket, mint például a kapcsolódó megbízások 

számát, szerződéses összegeket egyértelműen nem ajánlott publikálni. 

• A tanszéki e-mail címek és egyéb, az informatikai rendszerrel kapcsolatos jogosultságok 

kiadása a Tanszéki ügyrendben meghatározott feladat kell, hogy legyen, megnevezett 

felelőssel. Ezek nem informatikai, hanem vezetői felelősségek. 

3 ANSYS licencek 

• A 2020-as évre elakadt a licenchosszabbítás, de folyamatban van. 

• Józsa Viktor egyeztetett Joó Attilával, Samu Krisztiánnal és Balczó Mártonnal az ANSYS 

licenc stratégiáról. Első körben a szoftverkövetést kellene megoldani, ami nettó ~3,6 MFt-ot 

jelent évente. Az Egyetem polgárai (így oktatók, kutatók és hallgatók is) az ipari licencet 

400.000 Ft/hó (+ÁFA) áron használhatják, ami a folyamatos szoftverkövetést szolgálja. 

• Herczeg József szerint ha a licenchasználók megegyeznének abban, hogy ki milyen arányban 

száll be a költségekbe, úgy az IIG folyékonyan meg tudja szervezni a költségek szétosztását 

a szervezeti egységek között. Ez a NI szoftvereknél már működik. Megjegyzés: Ez jelenleg is 

így működik, azonban a pályázatokban erre elkülönített részeket szeretnénk elsősorban erre a 

célra most felhasználni. 

4 Turnitin 

• A Turnitin legnagyobb felhasználója a GTK, kb. 5x annyi GTK-s kolléga használja a szoftvert, 

mint GPK-s. 



• A kutatási rektorhelyettes azért ösztönözte a szoftver beszerzését, hogy az Egyetemről 

véletlenül se kerülhessen senki se plágiumgyanús ügybe. Ezért bizonytalan esetekben 

használjuk a szoftvert! 

• Az ellenőrzés kiváltképp a doktori képzésben javasolt, mert a PhD disszertációk nyilvános 

repozitóriumba kerülnek ki, melyek a világ bármely pontjáról elérhetőek – ezeket el is érik, 

hivatkozzák a nemzetközi kutatók is. 

5 Grammarly 

• Az Egyetemnek 2000 licence van, a napi aktív felhasználók száma jelenleg kb. 200 fő a kb. 

330 regisztrált főből, kb. 200 fő még nem regisztrált, de kért meghívót, amit nagytöbbségük 

több mint 1 hónapja meg is kapott. 

• További licencekért Józsa Viktort lehet keresni. 

6 Moodle 

• A héten rendszerfrissítés várható, elképzelhető, hogy megváltozik a bejelentkezés utáni 

kezdőképernyő. 

• A Tanszékek jelöljék ki a tavaszi félévre a Moodle felelősüket és küldjék meg a KIB 

részére. Ez adminisztrációs szempontból nélkülözhetetlen. 

• A hallgatók regisztrációja a következő félévben már könnyebb lesz, ha használhatjuk az ÉMK 

hallgató-beviteli modulját. 

• 2020. szeptemberétől a gólyáknak lesz legalább egy alaptárgya, aminek az adminisztrációja a 

Moodle-ben megy. 

• A Moodle-lel kapcsolatos workshopot pozitív kari véleményezés és a tanszéki felelősök 

kijelölése után igény esetén, felhasználói körben érdemes lehet megtartani, ezért ez az alkalom 

várhatóan júniusban lesz. 

• A GHK jelezte, hogy az Egyetemi Polgári Ismeretek tárgyat ősszel a gólyák számára már 

Moodle-ben szeretné adminisztrálni, melyre már tavasszal elkezdenék a tankörvezetők 

felkészítését. Ehhez a kar támogatását kérik. 

7 IT beszerzések 

• Mostantól mindent a Fluenta rendszeren keresztül kell indítani, ennek használatáról a 

gazdasági adminisztrátorokat már tájékoztatták. 

• Józsa Viktor körbeküldi a kapcsolódó jogszabályt, ami alapján eldöntik, hogy egy beszerzési 

igény a DKÜ hatálya alá esik vagy sem. 
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